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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2023.gada 27. aprīlī                     Nr. 6 

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.01 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja: Eva Kārkliņa – domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

Sēdē piedalās 17 deputāti: 

Dainis Karols (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.10.45; aiziet plkst.11.50) 

Aldis Pinkens  

Eva Kārkliņa 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.13.02, atgriežas palkst.13.04) 

Māris Rozenbergs  

Andra Grīvāne  

Juzefa Kļava 

Gundars Sebris  

Antra Grūbe  

Ieva Brūna (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.03) 

Oļegs Solovjovs 

Sandra Pētersone (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.03) 

Ainis Stūrmanis (iziet plkst.13.10, atgriežas palkst.13.11) 

Andis Āboliņš (pievienojas sēdē plkst.13.01) 

Kalvis Kalniņš  

Ilva Norenberga (Zoom tiešsaistes platformā, ar balsstiesībām) 

Andis Astrātovs  

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Almants Kalniņš – par neierašanās iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

  Gaidis Bērziņš 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Ivars Haselbaums – Talsu novada pašvaldības izpilddirektors 



Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p. i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

jautājumos 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja  

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

vecākā projektu vadītāja 

Dace Vaļuka – Personāla vadības nodaļas personāla speciāliste   

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas vadītāja 

Andrejs Aveniņš – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas celtniecības 

speciālists/vecākais inženieris 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja vietniece 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Daira Podziņa – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja  

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja vietniece 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Zinta Ošenberga – Sabiles Mūzikas un mākslas skolas direktore 

Dace Broka – Rojas Kultūras centra Mākslinieciskās daļas vadītāja 

Juris Upmalis – Laucienes, Balgales un Ķūļciema pagasta pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Jānis Pāvuliņš – Bāriņtiesas priekšsēdētāja vietnieks juridiskajos jautājumos 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēde tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

E. Kārkliņa iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

Izsludinātā darba kārtība: 

Slēgtā (informatīvā) daļa: 

1. Par sadarbības līguma slēgšanu ar VSIA “Latvijas Televīzija”. 

Publiskā (lemjošā) daļa: 

2. Par Virbu sākumskolas nolikuma apstiprināšanu. 

3. Par Sabiles Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2023. – 2025. gadam. 

4. Par Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2023. – 2025. gadam. 

5. Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar Nodibinājumu “Ģimeņu un bērnu attīstības centrs 

“Brīnumiņš””. 



6. Par Talsu novada noteikumu “Talsu novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu 

vadītāju profesionālās darbības novērtēšanas kārtība” apstiprināšanu. 

7. Par Daces Brokas iecelšanu Talsu novada pašvaldības iestādes “Rojas Kultūras centrs” 

vadītāja (direktora) amatā. 

8. Par biedrības “Rojas tūrisma biedrība” projekta “ Valgalciema atpūtas vietas 

labiekārtojuma atjaunošana” saistību pārņemšanu. 

9. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 22-08-FL04-F043.0206-000001 “Tirdzniecības 

vietas izveide Kolkā”. 

10. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 30. jūnija lēmumā Nr. 270 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai”. 

11. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmumā Nr. 604 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo 

zonējumu vēja elektrostaciju būvniecībai Valdgales pagastā”. 

12. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmumā Nr. 606 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo 

zonējumu vēja elektrostaciju būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos”. 

13. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānu 2023. 

– 2025. gadam. 

14. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra nolikumā “Talsu 

novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas nolikums”. 

15. Par Talsu novada pašvaldības domes Sociālo, izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komitejas sastāva ievēlēšanu. 

16. Par Talsu novada pašvaldības domes un pastāvīgo komiteju kārtējām sēdēm. 

17. Par parakstu vākšanas vietām un maksu par paraksta apliecināšanu. 

18. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 25. augusta noteikumos “Noteikumi 

par Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrību un kapitāla daļu pārvaldības kārtību”. 

19. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8882 008 1067 daļas pārņemšanu Talsu 

novada pašvaldības īpašumā. 

20. Par saistošajiem noteikumiem “Par alkoholisko dzērienu mazumtirdzniecību novietnēs 

Talsu novada administratīvajā teritorijā”. 

21. Par saistošajiem noteikumiem “Par rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas kārtību 

Talsu novadā”. 

22. Par saistošajiem noteikumiem “Par kārtību, kādā tiek saskaņota jauna tirgus 

izveidošana,  piešķirts tirgus statuss un tirgus pārvaldītājs saskaņo ar Talsu novada 

pašvaldību tirgus noteikumus”. 

23. Par 2019. gada 8. novembrī starp Dundagas novada pašvaldību un SIA “LEGIT” 

noslēgto nomas līgumu Nr. DD-8-2.2/19/34, Nr. DD-8-2.2/19/35, Nr. DD-8-2.2/19/36 

un Nr. DD-8-2.2/19/37 izbeigšanu. 

24. Par pirmpirkuma tiesību uz zemes vienību Celtnieku ielā 20, Talsos, Talsu novadā. 

25. Par kanalizācijas sūkņu stacijas atjaunošanu Ezera ielā 10, Talsos, Talsu novadā. 

Informatīvā daļa: 

26. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

27. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Papildu darba kārtība: 

28. Par atļauju Ukrainas pilsoņiem iegūt īpašumā nekustamo īpašumu Draudzības ielā 17, 

Stendē, Talsu novadā. 

 

E. Kārkliņa informē, ka ka dokumentu vadības sistēmā “LIETVARIS” ir iesniegts 

priekšlikums – iekļaut darba kārtībā papildu darba kārtības jautājumu "Par atļauju Ukrainas 



pilsoņiem iegūt īpašumā nekustamo īpašumu Draudzības ielā 17, Stendē, Talsu novadā", kā 

darba kārtības 26. lemjošo jautājumu. 

Lūdz atbalstīt priekšlikumu. 

 

E. Kārliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso:        

"par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Oļegs 

Solovjovs, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ilva 

Norenberga, Gundars Sebris, Sandra Pētersone [paceļot 

roku], Ainis Stūrmanis, Antra Grūbe) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

                                 “nepiedalās”-1 (Eva Kārkliņa) 

 

DOME NOLEMJ 

iekļaut darba kārtībā  jautājumu “Par atļauju Ukrainas pilsoņiem iegūt īpašumā nekustamo 

īpašumu Draudzības ielā 17, Stendē, Talsu novadā”, kā darba kārtības 26. lemjošo jautājumu. 

 

DARBA KĀRTĪBA:  

Slēgtā (informatīvā) daļa: 

1. Par sadarbības līguma slēgšanu ar VSIA “Latvijas Televīzija”. 

Publiskā (lemjošā) daļa: 

2. Par Virbu sākumskolas nolikuma apstiprināšanu. 

3. Par Sabiles Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2023. – 2025. gadam. 

4. Par Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2023. – 2025. gadam. 

5. Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar Nodibinājumu “Ģimeņu un bērnu attīstības centrs 

“Brīnumiņš””. 

6. Par Talsu novada noteikumu “Talsu novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu 

vadītāju profesionālās darbības novērtēšanas kārtība” apstiprināšanu. 

7. Par Daces Brokas iecelšanu Talsu novada pašvaldības iestādes “Rojas Kultūras centrs” 

vadītāja (direktora) amatā. 

8. Par biedrības “Rojas tūrisma biedrība” projekta “ Valgalciema atpūtas vietas 

labiekārtojuma atjaunošana” saistību pārņemšanu. 

9. Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 22-08-FL04-F043.0206-000001 “Tirdzniecības 

vietas izveide Kolkā”. 

10. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 30. jūnija lēmumā Nr. 270 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai”. 

11. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmumā Nr. 604 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo 

zonējumu vēja elektrostaciju būvniecībai Valdgales pagastā”. 

12. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmumā Nr. 606 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo 

zonējumu vēja elektrostaciju būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos”. 

13. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānu 2023. 

– 2025. gadam. 

14. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra nolikumā “Talsu 

novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas nolikums”. 

15. Par Talsu novada pašvaldības domes Sociālo, izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komitejas sastāva ievēlēšanu. 



16. Par Talsu novada pašvaldības domes un pastāvīgo komiteju kārtējām sēdēm. 

17. Par parakstu vākšanas vietām un maksu par paraksta apliecināšanu. 

18. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 25. augusta noteikumos “Noteikumi 

par Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrību un kapitāla daļu pārvaldības kārtību”. 

19. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8882 008 1067 daļas pārņemšanu Talsu 

novada pašvaldības īpašumā. 

20. Par saistošajiem noteikumiem “Par alkoholisko dzērienu mazumtirdzniecību novietnēs 

Talsu novada administratīvajā teritorijā”. 

21. Par saistošajiem noteikumiem “Par rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas kārtību 

Talsu novadā”. 

22. Par saistošajiem noteikumiem “Par kārtību, kādā tiek saskaņota jauna tirgus 

izveidošana,  piešķirts tirgus statuss un tirgus pārvaldītājs saskaņo ar Talsu novada 

pašvaldību tirgus noteikumus”. 

23. Par 2019. gada 8. novembrī starp Dundagas novada pašvaldību un SIA “LEGIT” 

noslēgto nomas līgumu Nr. DD-8-2.2/19/34, Nr. DD-8-2.2/19/35, Nr. DD-8-2.2/19/36 

un Nr. DD-8-2.2/19/37 izbeigšanu. 

24. Par pirmpirkuma tiesību uz zemes vienību Celtnieku ielā 20, Talsos, Talsu novadā. 

25. Par kanalizācijas sūkņu stacijas atjaunošanu Ezera ielā 10, Talsos, Talsu novadā. 

26. Par atļauju Ukrainas pilsoņiem iegūt īpašumā nekustamo īpašumu Draudzības ielā 17, 

Stendē, Talsu novadā. 

Informatīvā daļa: 

27. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

28. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

 

Plkst.9.03 tiek slēgta domes sēdes publiskā daļa un tiek atklāta domes sēdes slēgtā daļa. 

 

Piedalās 16 deputāti: Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Oļegs Solovjovs, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Ilva Norenberga, Gundars Sebris, Sandra Pētersone, Ainis Stūrmanis, Antra 

Grūbe. 

  

Piedalās darbinieki: I. Haselbaums, L. Šnore, I. Jansone, D. Tabulēvica, J. Upmalis, 

J. Goba, J. Kārklevalks, E. Grīnberga. 

 

Informatīvā daļa  

1.§ 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar VSIA “Latvijas Televīzija” 

 

[..] 

 

DOME PIEŅEM  

informāciju zināšanai. 

 

Plkst.9.28 tiek slēgta domes sēdes slēgtā daļa un tiek atklāta domes sēdes publiskā daļa. 

 

2.§ 

Par Virbu sākumskolas nolikuma apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 



E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 185 “Par Virbu sākumskolas nolikuma apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

3.§ 

Par Sabiles Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2023. – 2025. gadam 

E. Kārkliņa, D. Karols 

 

D. Karols informē, ka lēmuma projekts izskatīts Izglītības, sociālo un veselības 

jautājumu komitejā. 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 186 “Par Sabiles Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2023. – 2025. 

gadam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

4.§ 

Par Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2023. – 2025. gadam 

E. Kārkliņa, D. Karols 

 

D. Karols informē, ka lēmuma projekts izskatīts Izglītības, sociālo un veselības 

jautājumu komitejā. 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 187 “Par Valdemārpils Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2023. 

– 2025. gadam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

5.§ 

Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar Nodibinājumu “Ģimeņu un bērnu attīstības centrs 

“Brīnumiņš”" 

E. Kārkliņa, D. Karols, J. Kļava, I. Kārklevalka, O. Solovjovs, A. Dimante, D. Karols, 

D. Podziņa, I. Haselbaums 

 

D. Karols informē, ka lēmuma projekts izskatīts Izglītības, sociālo un veselības 

jautājumu komitejā. 

J. Kļava jautā, kā izvēloties šo pakalpojuma sniedzēju, tika nodrošināts iepirkuma 

atklātums, pakalpojuma sniedzēju brīva konkurence, vienlīdzīga un taisnīga attieksme? 

Pasūtītāja – Talsu novada pašvaldības, līdzekļu efektīva izmantošana? 

I. Kārklevalka atbild, ka sadarbībā ar Iepirkumu nodaļu tika nosūtīta vēstule par 

iepirkuma veikšanu. Tika saņemta atbilde, ka pamatojoties uz Ministru kabineta noteikumu 

Nr.871 50. punktu deleģēšanas līguma slēgšana neparedz iepirkuma procedūras veikšanu. 

Tāpēc arī nav izsludināts iepirkums. Saskaņā ar Iepirkumu likumu tika nosūtīti uzaicinājumi ar 

iespēju iesniegt šos piedāvājumus. 

O. Solovjovs jautā, ar kuru datumu būs jāuzsāk pakalpojuma veikšana? 

I. Kārklevalka atbild, ka 30. maijs. 

O. Solovjovs jautā, vai projekta ietvaros bija paredzēti arī finanšu resursi āra 

infrastruktūras labiekārtošanai un telpu infrastruktūras iekārtošanai? 

A. Dimante atbild, ka projekta ietvaros tika plānots izbūvēt telpas, iegādāties mēbeles 

(pašas nepieciešamākās), bet ārpusē ir tikai bruģētais laukums, soliņi un atkritumu urnas pie 

pašas ēkas.  

O. Solovjovs jautā, vai pakalpojuma sniedzēji apņemas sakārtot vidi kopumā – gan āra, 

gan iekšējo infrastruktūru? 

I. Kārklevalka atbild, ka pakalpojumu sniedzēji ir informēti par daļējo materiāltehnisko 

nodrošinājumu. Norāda, ka nodibinājums “Ģimeņu un bērnu attīstības centrs “Brīnumiņš”” ir 

apņēmies pārējo nepieciešamo iegādāties. 

D. Karols jautā, vai pēc gada deleģēšanas līgumam beidzoties tiks iets uz atklātu 

konkursu, ievērojot iepirkuma procedūru atbilstoši likumam? 

I. Kārklevalka to apstiprina – jā, tiks iets uz atklātu konkursu. 

D. Karols vērš uzmanību uz neatrisinātu jautājumu saistībā ar žogu, kas norobežotu 

teritoriju. 

Norāda, ka ne lēmuma projektā, ne līgumā nav minēts, ka pakalpojumu ir jāsāk sniegt 

ar 30. maiju.  

E. Kārkliņa min, ka līdz ar to, ka līgumā ir rakstīts ar līguma noslēgšanas brīdī, tad 

nevajag konkretizēt 31. maiju.  

O. Solovjovs jautā, kas notiek, ja 31. maijā tiek saprasts, ka pakalpojuma sniedzējs, ar 

kuru šobrīd noslēdzam līgumu, nespēj sakārtot telpas un pakalpojumu neuzsākam? 

A. Dimante atbild, ka līdz projekta beigām 31. maijam ir jābūt noslēgtam deleģēšanas 

līgumam, kurš jūnija sākumā, desmit darbadienu laikā pēc līguma noslēgšanas, ir jāiesniedz 

Centrālajai finanšu un līgumu aģentūrai, maija beigās šim līgumam ir jābūt. 

O. Solovjovs jautā, vai ir notikusi saziņa ar Centrālo finanšu līgumu aģentūru par šādu 

procedūru? 

A. Dimante atbild, ka pakalpojumu sniedzējs ir izvēlēts šādā procedūrā pēc Centrālās 

finanšu un līgumu aģentūras norādījumiem. 



J. Kļava jautā, vai lēmuma projekta pirmā pielikuma nosaukums “Nodibinājuma 

“Ģimeņu un bērnu attīstības centrs “Brīnumiņš”” darbības efektivitātes izvērtējums” ir korekts? 

Min, ka šeit bija jābūt nodibinājuma “Ģimeņu un bērnu attīstības centrs “Brīnumiņš”” finanšu 

piedāvājuma izvērtējums, nevis uzņēmuma darbības izvērtējums. 

D. Podziņa atbild, ka efektivitātes izvērtējums ir tapis saskaņā ar Valsts pārvaldes 

iekārtas likumu. Tā kā pašvaldība ir tiesīga deleģēt kādu pārvaldes uzdevumu tikai tādā 

gadījumā, ja šī persona pakalpojumu spēj nodrošināt pēc iespējas efektīvāka, salīdzinot ar 

citiem. Bet lemjot par pārvaldes uzdevumu deleģēšanu galvenie kritēriji, kas tiek ņemti vērā, tā 

ir pieredze, reputācija, resursi, personāla kvalifikācija, kā arī citi kritēriji, tādēļ šajā gadījumā 

finanšu piedāvājums nav galvenais kritērijs pēc kuru būtu jāvērtē efektivitāte. 

J. Kļava pauž viedokli. Analīzes vērts ir komisijas secinājums, ka nodibinājums 

“Ģimeņu un bērnu attīstības centrs “Brīnumiņš”” spēs visefektīvāk sniegt šo pakalpojumu ar 

optimālu finanšu izlietojumu un nodrošinot augstu sniegtā pakalpojuma kvalitāti. Būtu jāmēra 

arī, kā pakalpojuma sniedzējs sasniedz mērķi, vēlamo rezultātu, nodrošina funkciju izpildi 

salīdzinājumā ar resursu patēriņu. Pauž uzskatu, ka šis ir nevis darbības efektivitātes 

izvērtējums ar ekonomisku pamatojumu, bet politisks lēmums. 

Informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

E. Kārkliņa pauž viedokli. Vajadzēja pakalpojumam izsludināt iepirkumu vai tirgus 

izpēti 2022. gada septembrī, lai varētu vēlākais ar 1. februāri sākt šo pakalpojumu nodrošināt, 

kas ir nepadarītais darbs. Min, ka gada beigās tiks sludināts iepirkums uz šo pakalpojumu. 

D. Karols pauž viedokli. 

O. Solovjovs pauž viedokli. Manas bažas bija par to, vai tiešām mēs šo infrastruktūru 

varam sakārtot un vai šis pretendents apņemas konkrēti sakārtot infrastruktūru tā, lai, tā būtu 

piemērota šiem cilvēkiem, kam nepieciešama palīdzība. Norāda, ka, ja zinājām, ka šis 

pakalpojums ir nepieciešams, tas bija jāvirza iepirkuma procedūrā, nevis aptauju veidā. 

Aicina deputātus atturēties vai nepiedalīties balsojumā. 

Informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

I. Haselbaums norāda, ka pie šī objekta vēl būs jāatgriežas saistībā ar āra teritorijas 

labiekārtošanu, telpu aprīkojumu. 

O. Solovjovs jautā, kāpēc novadam būtu jāiegulda finansējums, ja pakalpojuma veicējs 

ir piedāvājis, ka tiks galā ar jautājumu saistībā ar infrastruktūras sakārtošanu? 

I. Haselbaums atbild, ka uzlabojumi saistās ar pašvaldības ēku. 

A. Pinkens paskaidro, ka  šobrīd tiek runāts par to, ka mēs neiepērkam pakalpojumu, 

bet nododam privātpersonai pārvaldes uzdevumu. Mēs nenododam pašvaldības īpašumu 

papildināšanai ar dažādām strukturālām lietām un tamlīdzīgām funkcijām. Pārvaldes uzdevumu 

deleģēšanu nedarām caur publisko iepirkumu procedūru, mēs neiepērkam pārvaldes uzdevumu 

deleģētāju, mēs vērtējam savu iespēju robežās to, kurš būtu labākais, efektīvākais šī 

pakalpojuma sniedzējs. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Sandra Pētersone) 

"nepiedalās" -  2 (Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs)  

 

DOME NOLEMJ 



Pieņemt lēmumu Nr. 188 “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar Nodibinājumu “Ģimeņu un 

bērnu attīstības centrs “Brīnumiņš””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

6.§ 

Par Talsu novada noteikumu “Talsu novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu 

vadītāju profesionālās darbības novērtēšanas kārtība” apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, D. Karols, U. Katlaps 

D. Karols aicina noziņot. 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 189 “Par Talsu novada noteikumu “Talsu novada pašvaldības dibināto 

izglītības iestāžu vadītāju profesionālās darbības novērtēšanas kārtība” apstiprināšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par Daces Brokas iecelšanu Talsu novada pašvaldības iestādes “Rojas Kultūras centrs” 

vadītāja (direktora) amatā 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, D. Vaļuka, D. Broka 

S. Pētersone lūdz ziņojumu. 

D. Vaļuka ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone jautā D. Brokai par jaunām iecerēm, ko viņa vēlētos realizēt Rojas 

Kultūras centrs” vadītāja amatā. 

D. Broka atbild, ka vispirms ir jātiek galā ar kolēģu jautājumu –  brīvo vakanču 

aizpildīšana. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 
 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 190 “Par Daces Brokas iecelšanu Talsu novada pašvaldības iestādes 

“Rojas Kultūras centrs” vadītāja (direktora) amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.10.26 E. Kārkliņa izsludina pārtraukumu. 

Plkst.10.41 tiek turpināta sēde. 

8.§ 

Par biedrības “Rojas tūrisma biedrība” projekta “ Valgalciema atpūtas vietas 

labiekārtojuma atjaunošana” saistību pārņemšanu 

E. Kārkliņa, J. Kļava, L. Skadiņa, S. Pētersone, I. Haselbaums, D. Tabulēvica 

J. Kļava aicina noziņot. 

L. Skadiņa ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone jautā, kāpēc deleģējuma līgums netika pagarināts? 

D. Tabulēvica atbild, ka deleģējuma līguma priekšmets nevar būt būvniecība, kas 

ir šajā gadījumā laipu atjaunošana. 

Plkst.10.45 ienāk D. Karols. 

S. Pētersone jautā, vai iepriekšējā deleģējuma līgumā bija šāds punkts? 

D. Tabulēvica atbild, ka iepriekš deleģējuma līgumā bija apsaimniekot šo 

teritoriju, uzturēt to, izveidot autostāvvietas, labierīcības. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 191 “Par biedrības “Rojas tūrisma biedrība” projekta “ Valgalciema 

atpūtas vietas labiekārtojuma atjaunošana” saistību pārņemšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

9.§ 

Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 22-08-FL04-F043.0206-000001 “Tirdzniecības 

vietas izveide Kolkā” 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, J. Skujeniece, A. Veckāgane, D. Karols, J. Kļava 

S. Pētersone lūdz ziņojumu. 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone jautā, vai apmeklētāju plūsma ir viens no sasniedzamajiem mērķiem? 

J. Skujeniece apņemas informāciju nosūtīt. 

S. Pētersone jautā, vai finansējuma avotam ir izskatītas citas alternatīvas? Min, ka 

skatot arī mēneša pārskatus pašvaldības budžetā ir pozīcijas, no kurām vēl iespējams var 

to finansēt. 



A. Veckāgane atbild, ka tika izskatītas visas iespējas un ar vadību tika pieņemts 

šāds lēmums. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Dainis Karols [paceļot roku], Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 192 “Par izmaksu pieaugumu projektā Nr. 22-08-FL04-F043.0206-

000001 “Tirdzniecības vietas izveide Kolkā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

10.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 30. jūnija lēmumā Nr. 270 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai” 

E. Kārkliņa, D. Karols, L. Laicāns, A. Pinkens, A. Stūrmanis, D. Tabulēvica 

D. Karols aicina noziņot. 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka ir saņemta atbilde no Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas, kas ir nosūtīta arī deputātiem, ka 

pašvaldībai nav dots deleģējums noteikt privātpersonu zemes apbūves saskaņošanas 

kārtību, un tas būtu uzskatāms par prettiesisku. Līdz ar to pašvaldībai nebūtu pamats 

lokālplānojuma darba uzdevumā ietvert minēto prasību – 2.9. punkts ir atstāts redakcijā 

bez nepieciešamības saņemt rakstisku piekrišanu no šo nekustamo īpašumu īpašniekiem 

vai tiesiskajiem valdītājiem. 

A. Pinkens diskutē ar L. Laicānu par Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrijas sniegto atbildi. 

A. Stūrmanis jautā, vai Juridiskā nodaļa atbalsta lēmuma projektā iekļauto 

2.9.  punkta formulējumu? 

L. Laicāns atbild, ka Juridiskā nodaļa ir saskaņojusi šo lēmuma projekta variantu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 193 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 30. jūnija lēmumā 

Nr. 270 “Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai”. 

Lēmums pievienots protokolam. 



11.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmumā Nr. 604 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu 

vēja elektrostaciju būvniecībai Valdgales pagastā” 

E. Kārkliņa, L. Laicāns 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 194 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra 

lēmumā Nr. 604 “Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā 

teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo 

zonējumu vēja elektrostaciju būvniecībai Valdgales pagastā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

12.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmumā Nr. 606 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu 

vēja elektrostaciju būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos” 

E. Kārkliņa, L. Laicāns 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 195 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra 

lēmumā Nr. 606 “Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā 

teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo 

zonējumu vēja elektrostaciju būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos””. Lēmums 

pievienots protokolam. 



13.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānu 2023. – 

2025. gadam 

E. Kārkliņa, L. Laicāns, D. Karols, J. Skujeniece, J. Kļava, L. Pīlēģis, A. Astrātovs, 

I. Haselbaums, S. Pētersone, A. Pinkens 

 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Tautsaimniecības komitejas 

investīcijas ir sakārtotas pēc rīcības virzieniem. Pēc Finanšu komitejas ir pārskatītas 

precizētās summas, sasniedzamie rādītāji, plāns ir papildināts ar kapitālsabiedrību 

investīciju projektiem. Gatavojot šo investīciju plānu uz nākošo gadu, būs mazliet lielāka 

vērība jāpievērš, ko iekļaujam šajā dokumentā. 

 

J. Skujeniece sniedz atbildes uz D. Karola jautājumiem par plānā iekļautajiem 

projektiem. 

J. Kļava jautā, vai plānā nav jāiekļauj Talsu tirgus aprīkojuma iegāde un 

uzstādīšana? Pauž viedokli, ka tas ir plānā jāparedz. 

J. Skujeniece piekrīt, ka to var rakstīt investīciju plānā. Tehniski precizējot un 

pieliekot klāt pie kopējā Talsu tirgus projekta un papildinot ar finansējumu. 

L. Pīlēģis min, ka iekārtas tiks iegādātas pakāpeniski. 

J. Kļava norāda, ka plānā nav aptvertas visu pagastu teritorijas – Lube, Ārlava, 

Balgale, Ķūļciems, Abava. 

L. Laicāns min, ka uz nākošo reizi, kad jautājumam pievērsīsies tiks veiktas pāris 

inovācijas. 

J. Skujeniece paskaidro, ka no pārvaldēm ir apkopota informācija par plānotajiem 

projektiem. Projekti ir gan tādi, kas ir mazāki par 50,000 EUR, un, iespējams, no tiem 

projektiem jau kādi varētu gada otrajā pusē, vai nākamajā gadā piepildīt šo investīciju 

plānu. Ir izveidots apkopojums par projektiem, kas ir plānoti pārvaldēs.  

D. Karols norāda, ka pie investīciju plānā iekļautā 83. projekta “Apgaismojuma 

ierīkošana pagastu apdzīvotajās vietās”  nav norādīta neviena summa. Aicina to papildināt.  

Runājot par investīciju plānā iekļautā 60. projekta “Pašvaldības īres dzīvokļu 

atjaunošana”, jautā, vai ir sastādīts saraksts, cik dzīvokļus plānots atjaunot 2023., 2024. 

gadā? 

J. Skujeniece atbild, ka šogad ir uzsākts darbs pie dzīvokļu apsekošanas, 

izvērtēšanas, kuri kvalificējās projektu programmai. 

E. Kārkliņa papildina, ka pirmie provizoriskie dati par paveikto būs gatavi maijā. 

Kad būs gatavs – nosūtīsim. 

D. Karols aicina Tautsaimniecības komitejas informatīvajā daļā noinformēt, vai tas 

skar visu novadu, vai tikai koncentrēti uz Talsiem, un kādi kritēriji ir bijuši, lai izvērtētu 

dzīvokļus. 

A. Astrātovs norāda, ka ir virkne ierakstu investīciju plānā, kur ir norādīts tikai 

indikatīvās summas, bet nav atšifrējams, kāds finanšu instruments – 35., 40., 58., 72., 79. 

un 86 ieraksts. Lūdz gala versijā noprecizēt, kas tie būs par finansējumiem, jo ir tikai 

indikatīvās summas. 

L. Laicāns min, ka investīciju plānā ir pārāk smalks šis sadalījums, kas sagādā 

grūtības. 

E. Kārkliņa jautā par 83. projektu “Apgaismojuma ierīkošana pagastu apdzīvotajās 

vietās”, kuram nav minēta summa? 

L. Laicāns min, ka tur var ierakstīt minimālo summu 50 000,00 EUR. 

I. Haselbaums informē par sākotnēji iegādājamo inventāru tirgus darbības 

nodrošināšanai. 

D. Karols min, ka indikatīvo summu var paredzēt 50 000,00 EUR. 

Aicina redakcionāli precizēt 25. punktu. 



S. Pētersone pauž viedokli, ka ņemot vērā, ka plāns tiek sastādīts uz trīs gadiem 

pareizi būtu likt iekšā visu skaitli pie kopējām izmaksām. 

E. Kārkliņa rezumē, ka investīciju plānā ir jānoprecizē 25. punkts, deputāti ir 

vienojušies, ka plānā ir jāiekļauj 150 000,00 EUR Talsu tirgum un 83. punktā ir jāpieraksta 

summa 50 000, 00 EUR. 

A. Pinkens aicina neveidot atsevišķu ierakstu, bet apvienot Tirgus būvniecību un 

aprīkojuma iegādi vienā ierakstā un attiecīgo summu. 

Deputāti vienojas, ka tie ir tehniski labojumi. 

J. Kļava lūdz J. Skujeniecei sagatavot sarakstu par teritorijām, kuras nav minētas 

investīciju plānā  ar mazajiem projektiem, ar provizorisko summu un gadu.  

S. Pētersone lūdz to atsūtīt. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 196 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plānu 2023. – 2025. gadam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.50 aiziet D. Karols. 

14.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra nolikumā “Talsu 

novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas nolikums” 

E. Kārkliņa 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 197 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra 

nolikumā “Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas 

nolikums”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 



15.§ 

Par Talsu novada pašvaldības domes Sociālo, izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komitejas sastāva ievēlēšanu 

E. Kārkliņa, A. Pinkens, A. Astrātovs, S. Pētersone 

A. Pinkens ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs vēlas precizēt, kāds princips tiek ievērots sastādot šo deputātu, 

komitejas locekļu sarakstu, jo proporcionalitātes principu šeit nevar ievērot matemātisku 

iemeslu dēļ. Proporcionalitātes principu varētu ievērot tad, ja komitejā būtu 11 locekļu 

skaits. 

A. Pinkens piekrīt, ka matemātisku iemeslu dēļ šeit pilnībā proporcionalitātes 

principu ievērot nevar, tāpēc tad, kad ir ziņojis par lēmuma projektu ir teicis – iespēju 

robežās cenšoties to ievērot, jo ir skaidrs, ka ne visos gadījumos tas ir iespējams. Un arī 

likums šādu iespēju ļauj joprojām uzskatīt, ka viss ir likumīgi, ja matemātiski iemeslu dēļ 

to nav iespējams izdarīt. 

S. Pētersone, runājot par proporcionalitāti, norāda, ka atsevišķai partijai ir doti 

labvēlīgāki nosacījumi nekā pārējām. 

A. Pinkens paskaidro, ka daļēji ir centies ievērot un ņemt vērā attiecīgo politisko 

spēku vēlmes strādāt kādā no komitejām. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 198 “Par Talsu novada pašvaldības domes Sociālo, izglītības, kultūras un 

sporta jautājumu komitejas sastāva ievēlēšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

16.§ 

Par Talsu novada pašvaldības domes un pastāvīgo komiteju kārtējām sēdēm 

E. Kārkliņa 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 199 “Par Talsu novada pašvaldības domes un pastāvīgo komiteju kārtējām 

sēdēm”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

17.§ 

Par parakstu vākšanas vietām un maksu par paraksta apliecināšanu 

E. Kārkliņa 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ilva Norenberga [paceļot roku], Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 200 “Par parakstu vākšanas vietām un maksu par paraksta apliecināšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

E. Kārkliņa plkst.11.59 izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.01 sēde tiek turpināta. 

Plkst.13.01 sēdē pievienojas A. Āboliņš. 

 

18.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 25. augusta noteikumos “Noteikumi 

par Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrību un kapitāla daļu pārvaldības kārtību” 

E. Kārkliņa 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris [paceļot roku], Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 201 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 25. augusta 

noteikumos “Noteikumi par Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrību un kapitāla daļu 

pārvaldības kārtību”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.13.02 iziet L. Pīlēģis. 

Plkst.13.03 ienāk S. Pētersone, I. Brūna. 

 



19.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8882 008 1067 daļas pārņemšanu Talsu 

novada pašvaldības īpašumā 

E. Kārkliņa 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Plkst.13.04 ienāk L. Pīlēģis. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Sandra Pētersone [paceļot roku], Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris [paceļot roku], Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 202 “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8882 008 1067 daļas 

pārņemšanu Talsu novada pašvaldības īpašumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

20.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par alkoholisko dzērienu mazumtirdzniecību novietnēs 

Talsu novada administratīvajā teritorijā” 

E. Kārkliņa,  

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka saistošo noteikumu 

paskaidrojuma raksts ir papildināts pēc Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrijas norādēm. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 203 “Par saistošajiem noteikumiem “Par alkoholisko dzērienu 

mazumtirdzniecību novietnēs Talsu novada administratīvajā teritorijā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

 



21.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas kārtību 

Talsu novadā” 

E. Kārkliņa, A. Stūrmanis 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

A. Stūrmanis jautā, vai lēmuma projekta preambula nav jāpapildina ar atsauci, ka 

jautājums ir izskatīts Finanšu komitejā? 

E. Kārkliņa paskaidro, ka Finanšu komitejā, tas tika skatīts kā informatīvs 

jautājums. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 204 “Par saistošajiem noteikumiem “Par rūpnieciskās zvejas tiesību 

iznomāšanas kārtību Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

22.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par kārtību, kādā tiek saskaņota jauna tirgus 

izveidošana, piešķirts tirgus statuss un tirgus pārvaldītājs saskaņo ar Talsu novada 

pašvaldību tirgus noteikumus” 

E. Kārkliņa 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

Plkst.13.10 iziet A. Stūrmanis, atgriežas plkst.13.11. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis [paceļot roku], Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 205 “Par saistošajiem noteikumiem “Par kārtību, kādā tiek saskaņota 

jauna tirgus izveidošana, piešķirts tirgus statuss un tirgus pārvaldītājs saskaņo ar Talsu novada 

pašvaldību tirgus noteikumus”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 



23.§ 

Par 2019. gada 8. novembrī starp Dundagas novada pašvaldību un SIA “LEGIT” 

noslēgto nomas līgumu Nr. DD-8-2.2/19/34, Nr. DD-8-2.2/19/35, Nr. DD-8-2.2/19/36 un 

Nr. DD-8-2.2/19/37 izbeigšanu 

E. Kārkliņa 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 206 “Par 2019. gada 8. novembrī starp Dundagas novada pašvaldību un 

SIA “LEGIT” noslēgto nomas līgumu Nr. DD-8-2.2/19/34, Nr. DD-8-2.2/19/35, Nr. DD-8-

2.2/19/36 un Nr. DD-8-2.2/19/37 izbeigšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

24.§ 

Par pirmpirkuma tiesību uz zemes vienību Celtnieku ielā 20, Talsos, Talsu novadā 

E. Kārkliņa 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 207 “Par pirmpirkuma tiesību uz zemes vienību Celtnieku ielā 20, Talsos, 

Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

25.§ 

Par kanalizācijas sūkņu stacijas atjaunošanu Ezera ielā 10, Talsos, Talsu novadā 

E. Kārkliņa, J. Kļava, A. Aveniņš 

 

J. Kļava jautā, cik tālu ir ar būvuzraudzības iepirkumu? 

A. Aveniņš atbild, ka būvuzraudzības iepirkums vēl ir procesā. Min, ka vēl ir laiks 

līdz 12. maijam. 



E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 208 “Par kanalizācijas sūkņu stacijas atjaunošanu Ezera ielā 10, Talsos, 

Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

26.§ 

Par atļauju Ukrainas pilsoņiem iegūt īpašumā nekustamo īpašumu Draudzības ielā 17, 

Stendē, Talsu novadā 

E. Kārkliņa, D. Tabulēvica, A. Astrātovs 

 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 209 “Par atļauju Ukrainas pilsoņiem iegūt īpašumā nekustamo īpašumu 

Draudzības ielā 17, Stendē, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Informatīvā daļa  

27.§ 

Domes priekšsēdētājas ziņojums 

E. Kārkliņa, I. Norenberga, U. Katlaps, O. Solovjovs 

 

E. Kārkliņa ziņo par paveikto.  

Tikšanās ar Talsu Tautas nama vadītāju un Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

vadītāju saistībā ar reorganizāciju – maijā tiks prezentēts deputātiem. 

Tikšanās ar Izglītības un zinātnes ministrijas pārstāvjiem – Izglītības ministrija 

strādā pie skolēnu skaitu noteikšanu katrā klašu komplektā, viennozīmīgi netiks atbalstītas 

un netiks dots finansējums apvienotajām klasēm. 

I. Norenberga jautā, kad plānots izstrādāt turpmāko plānu un kā tas ietekmēs esošo 

izglītības stratēģiju? 



E. Kārkliņa atbild, ka ir jāgaida dokuments no Izglītības ministrijas ar precīzu 

skolēnu skaitu katrā klašu komplektā. 

I. Norenberga jautā, cik skolas tas šobrīd ietekmētu? 

U. Katlaps atbild, ka šobrīd apvienotās mācību stundas notiek Pūņās, Virbos un 

Kolkā. 

E. Kārkliņa min, ka augustā pie šīs situācijas, kas skar skolu tīklu Talsu novada 

teritorijā, vajadzēs atgriezties. 

 

 

DOME PIEŅEM  

informāciju zināšanai. 

  

Informatīvā daļa 

28.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

E. Kārkliņa, I. Haselbaums, S. Pētersone, G. Sebris, I. Fedko, A. Astrātovs, L. Pīlēģis 

L. Šnore, J. Kļava 

 

I. Haselbaums ziņo par paveikto.  

Nodošanai ekspluatācijā tiek gatavots Talsu tirgus. Iekštelpas ir pabeigtas, vēl ir 

palikuši ārējās fasādes darbi. Šonedēļ ir uzsākti darbi pie Valdemārpils sporta laukuma 

būvniecības, nodošanas termiņš nemainās, tas ir 14. jūlijs. 

S. Pētersone jautā, kad tiek plānots atvērt Talsu tirgu? 

I. Haselbaums atbild, ka nodot ekspluatācijā ir plānots līdz 31. maijam, tirgu atvērt 

ir plānots augusta sākumā. Līdz tam ir paredzēts, ka varētu organizēt tematiskos tirgus. 

G. Sebris min, ka tikšanās laikā ar jauniešiem pie domes priekšsēdētājas, izskanēja 

ideja, ka pirms tirgus sāktu pilnībā funkcionēt varētu būt kāds jauniešu pasākums brīvā 

laika pavadīšanai. 

I. Fedko atbild, ka ir plānots, ka vasaras sezonā, kamēr šīs iekārtas nebūs, tirgus 

ēku pārvērst par dažādu kultūras pasākumu norises vietu. 

I. Haselbaums sniedz atbildi uz S. Pētersones jautājumu par SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA” risku izvērtējumu – risku izvērtējums ir 

saņemts, bet tajā nebija sniegtas atbildes uz tiek jautājumiem, ko pašvaldība bija 

nodefinējusi sapulces protokolā. Min, ka tuvākajā laikā ir jāsaņem precīzas. 

S. Pētersone jautā par SIA “Rojas DzKU” audita rezultātiem. 

E. Kārkliņa apliecina, ka audita rezultāti ir un tie tiks nosūtīti. 

S. Pētersone jautā, vai šajā sakarā tiks pieņemti arī kādi lēmumi? 

I. Haselbaums atbild, ka tas ir jāizvērtē un, ja prasīsies, tad noteikti. 

E. Kārkliņa papildina, ka procesi jau ir uzsākti, kas ir pašvaldības pusē, tas tiks 

izdarīts, tas, kas ir tiesību kontrolējošo institūciju pusē, tas arī ir jau procesā.  

A. Astrātovs jautā, kāda situācija ir ar Talsu pilsētas zemes pirkšanu ap skeitparku 

Lielā iela 22? Min, ka ir dzirdējis informāciju, ka ir panākta vienošanās par konkrētu 

summu, kas notiek tālāk? 

L. Pīlēģis atbild, ka ir panākta vienošanās par konkrētu summu, tiek gatavota 

vienošanās ar pārdevēju, tad, kad būs panākta vienošanās ar skaidriem nosacījumiem, 

jautājums tiks skatīts domē.  

A. Astrātovs jautā, vai prognoze ir maijā? 

E. Kārkliņa min, ka pirmā prognoze ir maijs. 

A. Astrātovs lūdz atsūtīt viņam e-pastā projektēšanas uzdevumu, projektu 

stāvlaukumam pie Dundagas ielas 22 dzīvojamās ēkas.  

S. Pētersone, runājot par tematiskajiem plānojumiem, jautā, kāda ir turpmākā 

rīcība? 



L. Šnore atbild, ka izsludinot tematisko plānojumu izstrādi, pieteicās viens 

pretendents ar nesamērīgi lielu samaksu, un viņš netika atbalstīts. Uz doto brīdi uz sarunu 

procedūras pamata tiek uzrunāti teritorijas plānojuma izstrādātāji, kas ir ar mieru izstrādāt 

tematiskos plānojumus. 

S. Pētersone jautā, kādi ir plānotie termiņi. 

L. Šnore atbild, ka uz nākošo apskaiti varētu būt. 
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